



Regionstyremøte Nr. 4/23-26

17.-18.november 2023 på
Scandic Park Hotell i Sandefjord.

Tilstede:

Gro Gulliksen
Tom Sørensen
Truls Gundersen
Emma Charlotte Talleivsen Raflund
Håvard Gjeldøkk
Kenneth Kåsin (fredag 17.nov)
Marianne Lutro
Alexander Christiansen
Ole Kristian Strøm

Forfall:

Kenneth Kåsin (lørdag 18.nov)

Saksoversikt:

34/23-26	Referater og protokoller
35/23-26	Rapport fra administrasjonen/Rikets tilstand
36/23-26	Utvikling og organisering av Norsk håndball
37/23-26	Temakonferanse 2024
38/23-26	Økonomi
39/23-26	Handlingsplanen
40/23-26	«X-serien»
41/23-26	KPI – målsettinger og måloppnåelse
42/23-26	Dommeradministrasjonen og dommersituasjonen
43/23-26	Dialogmøter
44/23-26	Arbeidsavtaler
45/23-26	Eventuelt

Sak 34/23-26

Referater og protokoller

Styret vedtok godkjente protokollen tilhørende styremøte nr.4.

Tom Sørensen refererte fra arbeidet i utvalget «Økonomi som barriere». Målet er å levere et forslag i januar 2024. Styret hadde en god diskusjon på ovennevnte.

Truls Gundersen og Marianne Lutro refererte fra Idrettens Festaften, som Vestfold/Telemark Idrettskrets arrangerte.



Vedtak: Protokollen til styremøte nr.4 ble godkjent.

Sak 35/23-26

Rapport fra administrasjonen/Rikets tilstand

Rapportering på målsettinger i Handlingsplanen blir skjematisk gitt til styret med jevne mellomrom og til hvert styremøte.

Kort info:

- Vi har fått støtte til dommerprosjekt. 900.000,- over tre år.
- God aktivitet på trener og dommerutdanning
- God aktivitet på klubb og rekrutterings siden
- All form for spillerutvikling er i gang
- Vi hadde et trenerutviklingstiltak med Claus D. Hansen. Hele 70 personer møtte opp.
- Vi har ett nytt TH lag. Urædd
- 37 nye lag til vårsesongen ved fristen 15.november.
- 60 endringer av nivå og klasse
- 14 trekninger

Vedtak: Til etterretning

Sak 36/23-26

Utvikling og organisering av Norsk Håndball

Organisasjonsutviklingen i Norsk håndball skal til enhver tid se på effektivisering til beste for klubbene og utøverne.

Styreleder Gro, nestleder Tom og Daglig Leder Ole, ser på dette teamet med bakgrunn i tidligere organisasjonsutviklingsrapporter fra «Gi gass»-arbeidet, OU-utvalget, Oslo Economics, Tingvedtak, etc.

Ovennevnte gruppering utarbeider et forslag for behandling og videre arbeid/diskusjon i regionstyret.

Vedtak: Styreleder Gro, nestleder Tom og Daglig Leder Ole, ser på dette temaet med bakgrunn i tidligere organisasjonsutviklingsrapporter fra «Gi gass»-arbeidet, OU-utvalget, Oslo Economics, Tingvedtak, etc., og utarbeider et forslag for behandling og videre arbeid/diskusjon i regionstyret.



Sak 37/23-26

Temakonferansen

Konferansen ønskes gjennomført 15.-16.mars 2024 i Sandefjord. Vurdere om det skal være et endagsarrangement, men med tilbud om møter/foredrag dagen etter?

Vi tar i bruk evalueringen fra sist Temakonferanse for å planlegge temaer.

Det ønskes workshop med ulike temaer.

Klubbene som ikke melder seg på, bør bekrefte at de ikke kommer. Det bør sendes invitasjon til flere personer/verv enn kun å sende til klubbadresse.

Marianne Lutro ser på muligheten for å søke midler til konferansen.

Forslag til temaer:

Ny sesong. Presentere serietilbudet og andre tiltak som gjelder for sesongen 2024/2025.

Økonomi som barriere.

Søkbare midler for enkeltpersoner, lag, klubber og region.

Tipse om at klubbstyrer har styremøte i forlengelse av konferansen.

Dommerarbeid.

Vedtak: Administrasjonen utarbeider et forslag til program og gjennomføring.

Sak 38/23-26

Økonomi

DL rapporterte om god kontroll og i henhold til budsjetter.

Q3-regnskapet ble behandlet og godkjent. Det viser et noe bedre resultat enn budsjettert. Styret hadde også en gjennomgang på saldolister og balanse.

Vedtak: Regnskapet for 3.kvartal ble vedtatt godkjent.

Sak 39/23-26

Handlingsplanen

Styret har satt seg godt inn i den ting vedtatte Handlingsplan og dens målsettinger.

Rapportering fra ulike områder:

Rullestolhåndball – Truls og Gro:

- Truls og Gro har hatt et møte med klubben Klyve, som driver blant annet et Rullestolinnebandylag. Her fikk vi gode råd, tips og info.



På møte ble det sett på rullestoler og hall. Gode og tilrettelagte fasiliteter for å enklere kunne begynne med rullestolhåndball. Klubben er veldig positive til å starte opp.

- Gro og Truls tar kontakt med VTIK og Klyve, samt ergoterapeuter, for videre fremdrift og avtale et møte sammen med dem.
- Vurdere å avtale et klubbesøk hos Follo, som driver veldig bra.
- Hvor kan det søkes om støtte til rullestoler? – Truls
- Gro kontakter Eva Skei i NHF for informasjon.

Søkbare midler – Marianne og Kenneth:

- Marianne har sendt DL en samlet oversikt over aktuelle søkbare midler det som foreligger pt.
- Marianne kontakter Nina Nilsen i administrasjonen for videre arbeid for å gjøre det enklere for enkeltpersoner, lag, klubber og region å søke midler hos ulike aktører.

Tilrettelagt Håndball (TH) – Emma:

- Det bør være enklere å finne TH på nettsidene våre. Informasjon, kamper, søkbare midler, oppstartspakke, tilgjengelighet, info til klubber når det er møter, etc
- Urædd har startet en TH-gruppe. Strålende!
- Emma har utarbeidet et dokument med forslag, tanker og ideer på hvordan vi skal rekruttere flere spillere og lag.

Anlegg – Håvard og Alexander:

- Håvard, Per Inge Bjerkseter og Alexander tar et møte for å oppdatere hverandre og planlegge/prioritere veien videre.
- Håvard, Alex og Ole K deltar var på en bra anleggskonferanse i Bergen 2.november.
- Alex deltok på anleggskonferansen til Vestfold/Telemark Idrettskrets 28.oktober.
- Styret må lese seg opp på forslaget til Anleggsstrategi i NHF.
- Alexander refererte fra sist møte i det administrative nasjonale anleggsteamet. Den utarbeidede Anleggsstrategien har vært hos fagteam anlegg i NIF, bærekraftansvarlig i NIF, og hos NTNU (SIAT) til uttalelse
- Strategien har siden møtet 2. november blitt presentert for NL NHFs nasjonale ledergruppe). De godkjente planen slik den foreligger, med én endring: gratis bruk skal gjelde alle offentlige eide anlegg, ikke kun kommunale.
- Vedtak i Forbundsstyret 2.desember 2023
- Hvert enkelt i anleggsteamet skal i samråd med sin leder utarbeide regional tiltaksplan, med tentativt budsjett.
- **Registrering/kartlegging av treningstid og kostnader:**



- Vi skal i 2024 se nærmere på hvilke data det er formålstjenlig å bruke tid på å innhente og hvordan vi skal løse det i praksis.

Regionale oppgaver og fremdriftsplan:

- **Regional tiltaksplan**

Med utgangspunkt i Nasjonal anleggsstrategi:

Utarbeide regional tiltaksplan, med tentativt budsjett. Frist 15. januar 2024

- **Etablere det «nye» anleggsutvalget i Region Sør**

Medlemmer Per Inge, Håvard og Alex

Oppstartsmøte i januar 2024

Kartlegge halleie i trening og kamp.

Gratis hall v/kampaktivitet for de yngste – hvordan?

Styret ønsker også info om rekrutteringsarbeidet som blir gjort, samt andre områder som er aktuelle for å bidra administrasjonen.

Vedtak: Til etterretning

Sak 40/23-26

«X-serien»

Målet til forslagsstiller Ramnes til Regionstinget 2023, er at en X-serie er flere spillere på flere lag, med flere klubber, lengere.

Etter en utredning vil det helt sikkert komme flere innspill. Men punkt 1 skal være alle de voksenes grunnleggende felles utgangspunkt for å lede lag i X-serien.

Punkt 1 i forslaget:

- 1 Trenerne skal inngå en «Gentelmanns agreement». Kamper skal vinnes, men i ingen kamper skal et lag overkjøre det andre laget. Dette har treneren det soleklare ansvaret for i en X-serie. En ideel kamputvikling er jevnhet, tevling og likebyrdighet.

Til dette forslaget hadde Regionstyret følgende forslag:

Regionstyret støtter både intensjonen og ser det problemet som forslaget er tenkt å løse. Ujevne kamper imellom to lag kan lett oppfattes som unfair for det laget som taper stort. Det kan skape en mindre motivasjon til å fortsette som håndballspiller. Regionstyret ser også utfordringen med å lage en slik serie med så mange begrensninger. Det kan føre til at det er svært få lag som ønsker å delta.



Regionstyret ønsker en diskusjon på tinget for å få frem flere synspunkter på området.

Regionstyret foreslår at det settes ned et utvalg for å utrede om Region Sør har mulighet til å etablere et tilbud om en X-serie. Utvalget skal bestå av personer fra administrasjonen, regionstyret, og noen klubber. Ramnes bør være en av disse klubbene. Regionstyret fastsetter mandatet for dette utvalget, og resultatet fra utvalget skal være ferdig til 01.02.2024.

Regionstyrets forslag ble vedtatt på tinget.

Regionstyret setter sammen et utvalg bestående av:

Styremedlem Kenneth Kåsin som leder av utvalget, styremedlem Marianne Lutro, 2 personer fra klubber, 1 person fra forslagsstiller Ramnes, 1 fra ungdomsrådet og 1-2 personer fra administrasjonen.

Kenneth og Marianne kontakter de ovennevnte på om de ønsker å være med i utvalget.

Det har vært et innledende møte med to representanter fra administrasjonen på dette området.

Vedtak: Kenneth og Marianne forespør foreslåtte personer om de har mulighet og ønske om å være med i utvalget og kaller inn til møte.

Sak 41/23-26

KPI – målsettinger og måloppnåelse

Styret får jevnlig rapporter og løypemelding på målsettingene som er vedtatt på Regionstinget. Vi ligger godt an.

Vedtak: Til etterretning

Sak 42/23-26

Dommeradministrasjonen og dommersituasjonen

Bjørn Hagberg, dommermedarbeider i NHF Region Sør, hadde et godt innlegg for styret.

Han informerte om midlene vi har fått fra en sparebankstiftelse, som bl.a. skal gå til dommerobservasjoner, fagsamlinger, dommerutviklingsgrupper, representasjonsklær og dommer i klubb.

Dommerutdanning:



Det gjennomføres mange kurs for tiden, med mange påmeldte til barnehåndballdommerkurs, Dommer 1-kurs og Dommer 2-kurs. Det er invitert til dommer 1-kurs for personer over 20 år. Her er det gledelig påmeldt 19 personer. Dersom disse blir klare, så skal de telle dobbel kvote for klubbene i to sesonger. Kurset er gratis.

Dommerutviklingskurs 1:

Her er det litt for få påmeldte. En utfordring at det er litt for få aktive av dem som har tatt kurset tidligere.

Dommeroppsett/forfall:

Dommerne er dessverre litt for lite flinke til å legge inn sperrer på de dagene de ikke kan. Dommerkontakter bør ta en større rolle her, da de har innsyn og bør hjelpe dommerne i klubb. Administrasjonen formulerer og formidler en sak når gjelder forfall til kamper.

Dommerrekrutteringen:

Rekrutteringen av dommere er god, men ønsker noen flere i enkelte områder og spesielt søndre og øvre Telemark, sør i Vestfold, Hønefoss og Røyken.

For øvrig:

Dommerkontaktmøter har gått bra. Dommerarbeidet har kommet godt med i klubb utviklingen «Klubbhuset».

Når gjelder dommersituasjonen i grisgrendte strøk, så hjelper administrasjonen til alt vi kan og strekker seg langt, men da må klubbene ønske det. De må ta kontakt.

Det bør jobbes enda mer med mulige klubb samarbeid på dommersiden. Dette temaet må være med på dialogmøtene med klubbene.

Det ønskes at Facebookgruppen for barnehåndballdommere gjøres mer synlig.

Vedtak: Til etterretning

Sak 43/23-26

Dialogmøter

Vi har vært i Dialogmøter med alle klubbene i regionen og vi planlegger å videreføre disse positive møteplassene også denne sesongen.

Administrasjonen har utarbeidet møteplan, gjort avtaler om møtested, innkalt og skal forberede forslag til innhold for møtene.

Styret har fordelt hvor de skal delta på de planlagte møtene.

Vedtak: Til etterretning



Sak 44/23-26

Arbeidsavtaler

NHF sentralt, som er arbeidsgiver for alle ansatte i Norges Håndballforbund, har god dialog med tillitsvalgte ift arbeidsavtaler, tariffavtaler, m.m.

Vedtak: Til etterretning.

Sak 45/23-26

Eventuelt

Neste styremøter er:

Mandag 11.desember 2023 på Teams

Torsdag 4.januar 2024 på Teams

Torsdag 25.januar2024 på Teams

Mandag 12.februar på Teams

Fre-søn 15.-17.mars 2024 i forlengelse av Temakonferansen i Sandefjord

Mandag 15.april 2024 på Teams

Fre-søn 24.-26.mai 2024 – Ledermøte (alle styrene i NHF)

Vedtak: Til etterretning

Referent: Ole Kristian Strøm